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Abstract (en)
[origin: US4733507A] This isolation hut intended for temporary or provisional use, notably as a polling-booth during elections or like events, or as a
transportable trying cubicle, a dressing-room during occasional events, or the like, consists of a frame structure made from a basic folding sheet of
cardboard, pasteboard or light-weight multilayer material, or metal, comprising a plurality of lateral walls and a front access aperture. This structure
is stiffened on the one hand by bending the basic sheet material and on the other hand by means of posts disposed at the corners of the structure,
a cross bar constituting a lintel disposed at the top of the front aperture, and possibly a desk-forming element, all these elements being obtained by
folding a flexible sheet of the same basic material as the basic folding sheet constituting the frame structure.

Abstract (fr)
L'invention est relative a une cabine d'isolement. Elle sera notamment destinée a des usages temporaires ou provisoires et particulierement utilisée
comme isoloir de vote lors d'élections, cabines d'essayage transportables, cabines de toilette lors de manifestations occasionnelles ou autres. Selon
la présente invention, la cabine d'isolement (1) est construite a partir d'un matériau pliable de base (10) en carton ou en matiére stratifiée légére et
présente une pluralité de faces latérales (2,3,4) ainsi qu'une ouverture avant d'accés (5). En outre, elle comporte une ossature porteuse formée par
pliage du matériau de base (10) et des poteaux d'ossature (11 a 14), pour rigidifier I'ossature porteuse, disposés au niveau des arétes verticales (6
a 9) de la cabine et formés par pliage a partir d'un matériau pliable de base similaire a celui formant la dite ossature.
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